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Maastricht, <datum> 

 
Betreft: Schriftelijke vragen van D66 inzake onderwerp: uitvoeringsprogramma Energie- en Warmtetransitie 

 
Geacht college, 

U schrijft in de raadsinformatiebrief incl. bijlage over de stand van zaken uitvoeringsprogramma energie- en 
warmtetransitie van 8 oktober 2024. D66 Maastricht heeft na bestudering van de raadsinformatiebrief incl. 
bijlage de volgende vragen aan het college.  
 
Inleiding Gebouwde omgeving:  
De gebiedsgerichte aanpak is in volle gang. Diverse wijkuitvoeringsplannen (WUP) zijn gestart c.q. in uitvoering. 
In Vroendaal heeft op 25 september een informatiemarkt plaatsgevonden. Voor Nazareth en Mariaberg is een 
subsidie aanvraag ingediend voor het Volkshuisvestingsfonds. Op bedrijventerreinen (Beatrixhaven, Randwyck) 
wordt aan diverse smart energy hubs gewerkt. Ook worden diverse wijkanalyses uitgevoerd (Binnenstad, 
Pottenberg), onder andere naar de mogelijkheden voor kleinschalige warmtenetten (Trega/Limmel, Randwyck, 
Bosschstraatkwartier). 
 
Vraag 1. 
a. Op welke wijze wordt er momenteel gewerkt aan de ontwikkeling van de Smart Energie Hubs?  
b. Welke stappen worden er ondernomen om de implementatie te versnellen, en op welke manier worden 

ondernemers van het bedrijventerreinen Beatrixhaven en Randwyck betrokken?  
c. Daarnaast, welke specifieke doelen zijn er gesteld voor de ontwikkeling van de Smart Energie Hubs? 
 
Inleiding Warmtenetten:  
U schrijft dat er diverse wijkanalyses worden uitgevoerd om de mogelijkheid te onderzoeken naar kleinschalige 
warmtenetten. Hierover is niets te lezen in de bijlage Voortgangsmonitor Energie- en Warmtetransitie. 
 
Vraag 2. 
a. Welke warmtebron(en) worden onderzocht voor kleinschalige warmtenetten in Trega/Limmel, Randwyck, 

Bosschstraatkwartier?  
b. Welke (rechts)vorm ziet het college ten aanzien van de exploitatie van kleinschalige warmtenetten?  
c. Op welke wijze worden inwoners van die wijken en belanghebbende betrokken bij het onderzoek naar 

kleinschalige warmtenetten?  
d. Waarom spreekt en onderzoek u alleen met grote commerciële partijen zijnde En natuurlijk, en Noord-West 

Entree en niet met de lokale energiecorporatie in Maastricht over de exploitatie van kleine wijk 
warmtenetten?  

 
Inleiding Netcongestie:  



 
 
De netcongestie op het elektriciteitsnet blijft zorgen baren. Wij zijn druk in gesprek hierover met Enexis, ook 
ten aanzien van de planning en ruimtelijke inpassing van de noodzakelijke verzwaringen van de 
elektriciteitsinfrastructuur in Maastricht. 
 
Vraag 3. 
a. Wat zijn tot nu toe de resultaten en voortgang van de gesprekken tussen de gemeente Maastricht en 

Enexis? 
b. Op welke termijn komt er een structurele oplossing in de netcongestie m.b.t. de planning en ruimtelijke 

inpassing van de noodzakelijke verzwaringen van de elektriciteitsinfrastructuur in Maastricht?  
c. Op welke wijze maakt een industriële- of wijk Energie opslagsysteem deel uit van de oplossing m.b.t. 

netcongestie in Maastricht? 
 
 

 

 

Inleiding Lokale aanpak isolatie:  
De gemeente Maastricht heeft een Lokale Isolatie Aanpak ontwikkeld. De gemeente wil eigenaar-bewoners van 
slecht geïsoleerde koopwoningen stimuleren om stappen te zetten naar een woning die minder energie voor 
warmte of koeling vraagt. 
 
Vraag 4. 
a. Welke aanpak isolatie wordt bedoeld, de Nationale Isolatie aanpak of natuurvriendelijk isoleren? ‘ 
b. Hoe geeft u uitvoering aan het opstellen van het SMP? (Soorten Management Plan)? 
 
 

Met vriendelijke groet, 

 

Paul van de Kandelaar    Bert Jongen 

Burgerraadslid     Raadslid 

D66 Maastricht     D66 Maastricht 

 

 

 

 

 


